
Fra: Keld Hvalsø  

Sendt: 1. januar 2018 20:04 

Til: Jacob Bundsgaard <jbj@aarhus.dk> 

Emne: Forespørgsel ang. Selskabsbestyrelser  

 

 

Kære Borgmester Jacob Bundsgaard 

Vil du foranlede at denne forespørgsel besvares jf. Reglerne for skriftlig besvarelse. 

 

Angående byrådets repræsentanter i selskabsbestyrelser m.v.: 

Enhedslisten ønsker at få oplyst, hvilke regler der gælder for oplysning fra de af byrådets udpegede 

repræsentanter i selskabsbestyrelser mv. til byrådet, 

 

Enhedslisten ønsker endvidere at få oplyst om borgmesteren har overvejelser om særlig videns påklædning 

af, de af byrådet, udpegede bestyrelsesmedlemmer.  

 

Borgmesteren bedes oplyse, om han har overvejelser i gang til sikring af, at byrådets repræsentation i 

selskabebestyrelser m.v. faktisk fører til, at byrådet holdes orienteret om for århusianerne væsentlige 

udviklinger i selskaber m.v. 

 

Motivering: 

Da jeg er ny valgt bestyrelsesmedlem, ønsker jeg naturligvis at vide hvilke forventninger der stilles til mig og 

hvilke forventninger jeg kan stille til kommunen, med henblik på at varetage århusianernes interesser. 

Det forekommer enhedslisten uhensigtsmæssigt, at byrådet alene bliver orienteret gennem pressen om så 

vigtige forhold som f.eks. forsinkelser på anlæg af Aarhus Letbane. 

 

Venlig hilsen 

 

Keld Hvalsø 

Byrådsmedlem Enhedslisten 

28245824 


